
Ključno je zadovoljstvo ljudi z urejeno okolico 
 

 

Ob sprejemanju Odloka o koncesiji za urejanje javnih površin v Mestni Občini Nova Gorica 

so se številne razprave vrtele okrog vprašanj, ki za naše občanke in občane niso najbolj 

bistvene. Celotno zadevo so nekateri skušali prikazati celo kot poskus onemogočanja 

invalidskega podjetja, da si pošteno pridobi posel, kar je zelo daleč od resnice. V tej 

razpravi se je zato pozabilo na najbolj bistveno: pri podelitvi koncesije je javni interes 

predvsem v tem, da občanke in občani dobijo kakovostne, strokovne in celovite storitve po 

primerni ceni. Predvsem to bi moralo biti vodilo mestnim svetnikom, ko bodo odločali o 

tem pomembnem aktu. 

 

Vsako podeljevanje javnih služb s koncesijo mora slediti prav tema dvema ciljema: 

kakovost storitve in njena cena. Vse ostale družbene cilje se dosega z drugimi instrumenti, 

ali pa so lahko pri podelitvi koncesije le dodatno merilo in odločajo le, če sta dve ponudbi 

po kakovosti (vsaj približno) enakovredni. Končno tudi v naši Komunali zaposlujemo 

invalide ter težje zaposljive delavce in s tem ustrezno skrbimo tudi za širši javni interes. Po 

sprejemu odloka bo sledil javni razpis, ki bo pokazal, kdo je najbolj primeren za opravljanje 

te javne službe in pomembno je, da odlok določa pravična in pravilna merila za ta izbor. To 

od mestnih svetnikov končno pričakuje tudi javnost, o interesu katere bo potekala razprava 

ob sprejemanju odloka. 

 

Nekateri morebiti mislijo, da v današnjem času potegovanje za podobne javne službe 

poteka med različnimi lokalnimi podjetji, kar pa ne drži več. Komunala Nova Gorica zato 

svoje konkurence nikakor ne vidi v manjših lokalnih podjetjih, kot je v tej razpravi 

izpostavljeno invalidsko podjetje, temveč so naši tekmeci predvsem večja sorodna 

podjetja iz drugih krajev, ki stavijo na ekonomijo obsega in se potegujejo na razpisih 

po celotni državi. V manjših lokalnih podjetjih vidimo prej potencialne partnerje, s 
katerimi lahko skupaj naredimo kaj dobrega za naš kraj. Tekmujemo pa z velikimi 

komunalnimi podjetji, ki skušajo pridobiti čim večji delež slovenskega trga te dejavnosti. In 

na take tekme se tudi pripravljamo, ko gradimo moderno komunalo, ki stavi na kakovost in 

strokovnost naših ljudi ter na ustrezno sodobno opremo, ki je nujna za ekonomsko 

učinkovito opravljanje vseh javnih služb, ne le urejanja javnih površin. 

 

V Komunali Nova Gorica imamo bogato tradicijo urejanja javnih površin, saj se s to 

dejavnostjo ukvarjamo od naše ustanovitve leta 1950. O naši kakovosti končno priča tudi 

dejstvo, da je Nova Gorica eno najlepše urejenih slovenskih mest in se upravičeno ponaša z 

vrtnico kot svojim simbolom. Ponosni smo na to, da so prav naši strokovnjaki skrbeli za 

izbor drevesnih vrst in grmovnic ter tako zagotovili pestrost in urejenost javnih površin v 

Novi Gorici. Veselijo nas številna priznanja, ki pričajo, da so ti naši strokovnjaki uspešno in 

strokovno opravili svoje naloge. In prav na tej tradiciji strokovnosti gradimo prihodnost 

našega podjetja, saj je pri naši dejavnosti bistveno predsvem to, da so z našim delom 

zadovoljni ljudje, ki javne površine koristijo. Bodisi vsakodnevno, ali pa ko naše mesto le 

obiščejo. 

 



V Komunali Nova Gorica imamo zaposlene strokovnjake z izpiti za delo z nevarnimi 

snovmi, ki imajo ustrezna potrdila o znanju iz fitomedicine za izvajanje določenih nalog, ki 

so pri urejanju javnih površin nujne, denimo pri nabavi in uporabi nevarnih snovi pri 

škropljenju. Zaposlene imamo ljudi, ki so uposobljeni za obrezovanje drevja na višini. 

Ljudi, ki so usposobljeni za upravljanje s kmetijsko mehanizacijo in delo z motorno žago. 

Glede na razpravo ob sprejamanju odloka sicer izgleda, kot da to ne bi bila pomembna 

dejstva. Pa vendarle so to ključni poudarki, saj vendar govorimo o urejanju javnih površin, 

ki je zelo zahtevna dejavnost s številnimi predpisi in pogoji za opravljanje dela. 

 

Veseli smo bili tudi, ko nam je Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve ponovno 

zaupalo urejanje vojaških pokopališč, saj smo s tem še enkrat dobili priznanje, da znamo 

naše delo opravljati kakovostno in po ugodni ceni. Zato moramo izraziti malce slabega 

priokusa ob razpravi, ki se ni osredotočila na to, za občanke in občane, najpomembnejše 

dejstvo. Namesto tega smo dobili občutek, da se skuša našo strokovnost in kakovost 

potisniti ob stran ter ob sprejemanju odloka izpostaviti vse kaj drugega. Upamo, da nas ta 

občutek vara in da bo pri sprejemanju odloka le prevladala skrb za javni interes ter 

da bodo merila za izbor izvajalca javne službe urejanja javnih površin vendarle 

poštena in primerna. 
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